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Protokół Nr 23/17 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

odbytego w dniu 15 marca 2017 roku 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1302 a zakończyła o 1402. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Przewodniczący Komisji 

Tomasz Budziło udzielił głosu P. Magdalenie Grębowiec – inspektor ds. 

gospodarki nieruchomościami, która powiedziała, że zgodnie z § 5 ust. 1 uchwały 

Rady Gminy z dnia 30 kwietnia 2010 roku w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości Wójt Gminy może po uzyskaniu 

pozytywnej opinii Komisji Rady Gminy nabywać na rzecz gminy nieruchomości.  

W związku z tym P. Grębowiec zwróciła się do Komisji o wydanie opinii w 

kwestii możliwości nabycia nieruchomości: 

1) w Orzechowie - działka nr 258/20 o pow. 0,0184 ha pod ustanowienie drogi 

od prywatnego właściciela. 



2) w Radomyślu nad Sanem - działki: nr  1707/27, nr 1701/46 i części działki           

nr 1701/57 z przeznaczeniem pod drogi zgodnie z ustaleniami planu 

zagospodarowania przestrzennego „Półanki” od Agencji Nieruchomości 

Rolnych. 

 Komisja po rozpatrzeniu sprawy wydała pozytywną opinię – w głosowaniu – 5 

głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Radomyśl nad Sanem, w postepowaniu rekrutacyjnym 

dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania liczby punktów dla 

poszczególnych kryteriów przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia kryteriów naboru do 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 
 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego – Prawo oświatowe 

przedstawiła  inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości przedstawił Inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony 

przeciwpożarowej Jacek Dudek. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 
 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 



Gminy Radomyśl nad Sanem w 2017 roku” przedstawił Inspektor ds. rolnictwa, 

ochrony przyrody i ochrony przeciwpożarowej Jacek Dudek. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2017 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dokonania wpisu do „Księgi 

Zasłużonych” dla Gminy Radomyśl nad Sanem został pozytywnie zaopiniowany 

w głosowaniu  – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2017 rok – Komisja wstrzymała się od wydania opinii odnośnie 

projektu ze względu na potrzebę wyjaśnienia kwestii tematów i ilości 

planowanych przez Komisję Rewizyjną kontroli.  

 

Ad. IV/9. 

Apel Rady Gminy w sprawie przywrócenia okręgów wielomandatowych 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. Apel został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radna Lucyna Jurkiewicz zapytała czy jest jakaś informacja do kiedy będzie 

obowiązywał zakaz wypuszczania drobiu na otwarty wybieg w związku z 

zagrożeniem wirusem ptasiej grypy. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że decyzja o odwołaniu zakazu 

przetrzymywania drobiu na wolnym powietrzu należy do Głównego Lekarza 

Weterynarii. Z pewnością będzie w tej sprawie wydana informacja.   

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodniczący Komisji 

 

                             Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 



 

Piotr Chodur 


